
 
 

Artikel 42 vragen 
Vuurwerkbommen Harmelen en de wijkagent / wijk-Boa? 

 
Harmelen geteisterd door zware vuurwerkbommen 
Geregeld door het jaar heen wordt er zwaar vuur werk afgestoken in Harmelen. Het is zo 
zwaar vuurwerk dat het in een groot deel van Harmelen te horen en voelen is. Afgelopen 
zaterdag (en in vroege uurtjes van zondag 15 december) was het extreem. Een goede 
beschrijving zou kunnen zijn: “Harmelen geteisterd door een tiental zware 
vuurwerkbommen.” Het vuurwerk moet binnen een straal van 100 meter tot trillende ramen 
hebben geleid, half Harmelen tot zondagochtend uit de slaap hebben gehouden en angstige 
huisdieren tot gevolg. 
 
De ogen en oren van de wijkagent 
Tot de komst van de nationale politie werd de wijkagent ingezet om zijn/haar buurt tot in de 
haarvaten te kennen. Te weten wie de raddraaiers zijn. Of snel te weet te komen wie de 
aanstichters zijn van veroorzaakte overlast. Sinds de inzet van wijkagenten nationaal 
bepaald wordt, is er prioriteit gelegd op opsporing, beveiliging en inzet op verwarde 
personen. Hiermee is de taak verlegd en kan een wijkagent zijn of haar buurt niet meer in de 
haarvaten kennen. Voor Harmelen lijkt dit te betekenen dat de raddraaiers van 
vuurwerkoverlast ongestoord hun gang kunnen gaan. 
 
Introductie van Wijk-Boa’s 2018 
In 2017 heeft de gemeenteraad besloten om een start te maken met wijk-Boa’s. Dit als 
alternatief voor de wijkagent. Om zo de oren en ogen weer terug te krijgen in wijken. Het 
aangenomen amendement (zie bijlage) heeft het over een start in 2018 in Schilderswijk en 
Harmelen. De inzet moet gericht zijn op fysieke zichtbaarheid en eenvoudig te benaderen. 
Gezien het vuurwerkoverlast, die gedurende het jaar voort blijft bestaan, worden de 
effecten van de inzet van wijk-Boa’s niet gezien. 
 
Vragen over inzet wijkagent en Wijk-Boa’s 
De klassieke beantwoording op de vragen over aanpak van vuurwerkoverlast is: “we kunnen 
ze niet op heter draad pakken”. Dat zou natuurlijk goed zijn als dit wel zo kan. Maar is dit wel 
noodzakelijk? Een wijkagent of wijk-Boa die de buurt in de haarvaten kent, weet hoe er 
achter te komen wie de raddraaiers zijn en kan hier gepaste actie op ondernemen. Daarmee 
de overlast fors laten verminderen. 
 
Bovenstaande leidt tot de volgende vragen van de fractie van Inwonersbelangen: 

1. Is portefeuillehouder veiligheid bekend met de structurele overlast van 
vuurwerkbommen in Harmelen? 

2. Hoe wordt de wijkagent ingezet om de raddraaiers te achterhalen van de 
vuurwerkoverlast? 

3. Hoe wordt de wijk-boa van Harmelen ingezet om de raddraaiers te achterhalen van 
de vuurwerkoverlast? 

4. Is er een verschil van de huidige inzet van de wijk-boa’s ten opzichte van de opdracht 
van de gemeenteraad uit 2017 (aangenomen amendement)? En als dat zo is wat zijn 
dan de verschillen en wat is de oorzaak hiervan? 
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5. Als vraag 4 met ja is beantwoord, wanneer worden de wijk-Boa’s ingezet zoals 

bedoeld in de opdracht van de gemeenteraad van 2017? 
6. Hoe gaat de portefeuillehouder veiligheid komen met effectief beleid om de 

vuurwerkoverlast structureel tegen te gaan in Harmelen? Eigenlijk is het iedere week 
wel eens raak. 
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